
Protokół Nr 2/2023 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  

z dnia: 29 maja 2023 r. 

 

W dniu 29 maja 2023 roku o godzinie 14:10 w trybie hybrydowym (stacjonarno – zdalnym) 

odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

W posiedzeniu komisji brali udział: Wójt Gminy – Tomasz Lato, Z-ca Wójta – Monika Dolezińska 

– Włodarczyk,  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

5. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2022 rok na terenie gminy 

Masłów. 

6. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w 2022 roku 

7. Sprawy inne. 

8. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia. 

 W dniu: 29 maja 2023 roku o godz. 14:10 posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  Mateusz Fąfara. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego potwierdził, 

że w  dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy czterech radnych – 100% składu komisji, co jest 

podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

- „za przyjęciem porządku obrad” – 4 głosy 



- „przeciw” – 0 – głosów, 

- „wstrzymujących się” – 0 głosów 

 

 Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji. 

Głosowanie: 

- „za” przyjęciem Protokołu Nr 1/2023 z poprzedniego posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 

  i Porządku Publicznego – 4 głosy. 

- „wstrzymujących się” – 0 głosów, 

- „przeciw” – 0 głosów 

Protokół z poprzedniej komisji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.5. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2022 rok na terenie gminy 

Masłów. 

Radni otrzymali dokument przygotowany przez Komendą Miejską Policji w Kielcach razem 

z dokumentami na sesję, mieli możliwość zapoznania się z nim. 

Wójt wyjaśnił, ze przedstawiciele Komendy Miejskiej Policji będą omawiać dokument na sesji. 

Radni Fąfara i Szymczuch zwrócili się z zapytaniem do Wójta o możliwość pozyskania drugiego 

dzielnicowego, przywołując fakt, że sąsiednia gmina Zagnańsk ma dwóch dzielnicowych, a pod 

względem liczby mieszkańców jest podobna do naszej gminy. 

Wójt wyjaśnił, że temat ten można poruszyć na sesji z Komendantem Policji albo innym jej 

przedstawicielem, którzy będą wiedzieli jaka jest procedura wnioskowania o kolejnego 

dzielnicowego, która gmina może o niego wnioskować i od czego jest to uzależnione. 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego zarządził głosowanie nad 

przyjęciem „Analizy stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego za 2022 rok na terenie gminy 

Masłów” 

W głosowaniu: 

4 - głosy - „za” 

0 - głosów -”przeciw”, 

0 – głosów -”wstrzymujących się” komisja pozytywnie zaopiniowała  w/w dokument.- Uchwała nr 

2/2023 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych w 2022 roku 

 Radni otrzymali dokument przygotowany przez Komendanta Gminnego Ochrony 

przeciwpożarowej Pawła Górniaka razem z dokumentami na sesję, mieli możliwość zapoznania się 



z nim.  

Rani nie zgłaszali pytań do dokumentu, zauważyli utrzymującą się tendencję zwiększonej liczby 

wyjazdów do działań ratowniczych w miesiącach kwiecień-maj, w związku z wypalaniem traw na 

nieużytkach 

W głosowaniu: 

4 - głosy - „za” 

0 - głosów -”przeciw”, 

0 – głosów -”wstrzymujących się” 

komisja pozytywnie  zaopiniowała „Sprawozdanie z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

w 2022 roku – Uchwała nr 3/2023 

 

Ad. 6. Sprawy inne.    

Radni Ryszard Szymczuch i Mateusz Fąfara zgłaszali Wójtowi konieczność poprawy 

bezpieczeństwa na ścieżce rowerowej na  przełomie Lubrzanki oraz konieczność modernizacji 

przejścia dla pieszych w Mąchocicach Kapitulnych. 

Radny Szymczuch zwrócił również uwagę na niedrożność przepustu oraz konieczność 

uregulowania spływu wód po nadmiernych opadach deszczu na ulicy Dolnej. 

Zwrócili uwagę, że spływająca po deszczu woda jest zagrożeniem dla kotłowni w ośrodku zdrowia 

i przepompowni w Mąchocicach Kapitulnych. 

 

Ad. 8. Zakończenie obrad. 

Po wyczerpaniu tematyki posiedzenia przewodniczący komisji o godz.  14:30 zakończył obrady

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: A. Kwapisz     

     

 

 Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa  

 i  Porządku Publicznego 


